
Referat 

Årsmøte 09.04.2024 

Leder ønsket velkommen og forklarte litt om situasjonen som har vært siste to år med blant 
annet vansker med å bemanne alle verv etter vedtektene. 

Deltagere 
17 stykker 
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Diskusjon 

1. Konstituering 
Arild Brådalen ble valgt til ordstyrer. 
Innkalling og dagsorden ble godkjent med merknad om at årsmøtet måtte holdes etter 
egentlig frist for avvikling. 

2. Styrets årsberetning 
Leder la fram årsberetningen. 

Det har vært 12 styremøter ellers har mye styrearbeid foregått på nett. 

Disse sakene ble særlig vektlagt: 

• Omfattende arbeid med innspill til konsekvensutredning for Randselva kraftverk. 
• Oppfølging av oppryddingen i PFAS-forurensingene i elva. 
• Ny søknad om restaurering av Gamleelva 
• Situasjonen for tiltakene i Sideløpet (dette var også kommet som sak til årsmøte 

fra medlemmer). 
• Gytefisktelling og elfiske som bare ble delvis gjennomført på grunn av 

flomsituasjonen. 
• Situasjonen for klekkeriet og Draggebu. Leiekontrakten for Draggebu utløper 

15.01.25 og vil bli avsluttet da for å kunne vurdere fritt hva vi gjør videre med 
eiendommen. 

• Arbeid med å skaffe nytt klubblokale etter at tilbudet om lokale i Frivillighetens 
hus ble svært lite hensiktsmessig. Liv fikk i stand en svært god avtale om nytt 
klubblokale i Tyrimyrveien. Avtalen er inngått med Mesterbygg AS ved Hjalmar 
Sørgård 



• Ny nettside som fungerer godt. Tom har hatt hovedansvaret for dette og å få 
tilpasset betalingen av medlemskontingent på nett. 

• Det har vært holdt dugnader, fluebinderkvelder, diverse foredrag, kastetrening og 
fisketurer. Disse aktivitetene har i stor grad vært initiert og arrangert av noen 
svært aktive medlemmer utenom styret. 

• Det har vært god kommunikasjon med kraftprodusenten og grunneierlaget. Vi 
opplever at energiprodusenten i Randselva tar oss på alvor og ønsker en god 
kommunikasjon og innspill fra oss i forhold til hva som skjer i vassdraget. 
 

 

 

3. Regnskap 
Regnskapet ble fremlagt og viser et underskudd. Tallene blir unøyaktige fordi både 
tilskudd og en faktura som skulle være med i 2023 ikke kom før etter årsskiftet. Det gjør 
at inntekter og utgifter for 2023 havner i feil regnskapsår. Dette vil bli tydeliggjort i neste 
års regnskap. 

Det ble ellers bemerket at regnskapet bør føres på en måte som viser inntekter, utgifter 
og hvilke aktiviteter det knyttes til tydeligere. Styret bør se på hvordan en løser dette på 
en god måte tilpasset foreningens drift. Regnskapet skal også revideres av to personer 
som velges på årsmøtet. 

Regnskapet ble godkjent. 

4. justeringer av Vedtekter 
Etter at vi vedtok nye vedtekter ved forrige årsmøte har vi oppdaget noen formuleringer 
som bør endres. Disse er lagt ut på hjemmesiden. Det ble ingen diskusjon om 
justeringene. Det blir en revisjon av vedtektene på neste årsmøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Kontingent og Fiskekortpriser  
Prinsippet for kontingent og fiskekortpriser er at det skal være lønnsomt å være medlem 
når en fisker i Randselva. Dette prinsippet sluttet årsmøtet seg til. 



Det var lagt fram forslag til nye fiskekortpriser fra styret. Årsmøtet sluttet seg ikke til dette 
forslaget. Etter en god diskusjon og flere forslag kom årsmøtet fram til følgende modell. 
Denne er gyldig fra sesongen 2024.  

 

Ringerikes sportsfiskere har besluttet å dele sesongen i to perioder, vår som varer i 
tidsperioden 01.05-31.07 og høst i tidsperioden 01.08-20.09 

Medlemskontingent 300 kr 

Medlemmer under 19 år Gratis 
Døgnkort vår 200 kr 
Døgnkort høst 300 kr 
3 døgnkort vår 500 kr 
3 døgnkort høst 600 kr 
Halvårskort vår og høst, ikke medlem 900 kr 
Halvårskort vår og høst, medlem 500 kr 
Sesongkort, ikke medlem 1600 kr 
Sesongkort, medlem 800 kr 

 

 

6. Innkommende saker  
Det var kommet inn spørsmål om hva som hadde skjedd med tiltakene i det såkalte 
sideløpet. Der fikk vi etter hvert svar fra kommunen om at statsforvalteren ikke godkjente 
tiltaket og at vår andel ville bli tilbakebetalt. Styret oppfattet begrunnelsen som 
statsforvalteren, ifølge kommunen, hadde gitt virket merkelig. Dette var årsmøtet enige i 
og nytt styre skal føle opp saken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Valg av styre 
Styre 

Leder: Arild Brådalen 

Nestleder: Tommy Lafton (ny) 



Kasserer: Ole Sigmund Johansen 

Sekretær: Tom Andreas Krane Vingås 

Styremedlem: Frede Gruer 

Styremedlem: Eilif Eckhoff 

Styremedlem: Bjørnar Berg (ny) 

Valgkomite 
Komitémedlem nr.1: Knut Fahle Rønning, 

Komitémedlem nr.2: Vidar Larsen 

Revisorer 
Revisor nr.1: Jan Gunnar Hagen 

Revisor nr.2: Per Svindal 

 

 

Årsmøteprotokollen undertegnes av to som deltok på årsmøtet og legges ut på nettsiden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_______________________________   _______________________________ 
                 Arild Brådalen             Tom Andreas Krane Vingås 

 

 

 


